



Ronaldo Academy



Ronaldo Academy was created by the legendary Brazilian footballer Ronaldo. It is the world's premier network of football schools for the youth. It holds as core objective spreading Ronaldo's 'Phenomenal' playing style throughout the globe.

Through the Ronaldo football methodology, the Academy will stimulate young players to strive for their dreams, to thrive on the playing field, and to cultivate good life values.

BE PHENO MENAL



Ronaldo



RONALDO – "THE PHENOMENAL"

- One of the greatest footballers of all time
- Second highest scorer in World Cup history
- Two-time FIFA World Cup Winner (1994, 2002)
- Three-time FIFA World Player of the Year (1996, 1997, 2002)
- Two-time Ballon d'Or winner, the European Footballer of the Year (1997, 2002)

Ronaldo's Quote



"In Brazil, we play football anywhere — on the streets, the beach, indoors, outdoors, everywhere. This fits well with the Hong Kong landscape as a densely populated city. We can bring our classes to basketball and badminton courts, tennis facilities, playgrounds, and even to the beach. This trait of Brazilian football not only makes it more convenient for the classes but also trains the children to play creatively and with great flexibility. "

- Ronaldo -

Parent Testimonials



"I'm impressed at how my son has improved since his first practice; he feels more confident. He always looks forward to the next training class and keeps asking me about it!"

- May Chan, mother -

"The coach is energetic and very dynamic. He makes each training session a fantastic experience for my son. He showed us the joy of Ronaldo's 'Phenomenal' style football."

- Ben Wang, father -

"The coach is very professional and extremely involved. He attended to all the kids on field, especially those who are not as good as the rest. He helped them get better in each class. It is nice to see the amount of dedication the coach has for the children and class."

- Janus Law, mother -

"We love your class a lot! Different from traditional soccer training, kids react much faster and become more competitive."

- Jen Ang, mother -

The Phenomenon in Hong Kong



The Ronaldo Academy coaching methodology has been designed by Ronaldo and the Academy experts in Brazil with the intention of not only teaching the children and youth the highest standard of football skills, but also transmitting positive values of the game such as teamwork, respect, sportsmanship, perseverance, and determination. Drills and games are carefully planned according to the student's age and level with focus on four major areas of skill development:

- **technical skills** (passing, controlling, and dribbling the ball, etc.)
- tactical skills (numerical positioning and superiority, offense and defense, etc.)
- physical skills (balance, rhythm, laterality, spatial and temporal perception, etc.)
- psychological skills (discipline, passion for sports, and all the good values football can provide)

Now with over 20 different venues, the Ronaldo Academy is much more accessible to all the youth in Hong Kong since its inception in January 2017. The venues include:

R9 Team Training	Hong Kong Parkview	YMCA
Day: Every Saturday	Day: Every Saturday	Day: Every Sunday
Time: 15:00-16:30	Time: 17:30-18:30 / 18:30-19:30	Time: 18:30-19:30
Age: U5, 7, 9, 11, 13	Age: U5, 7, 9, 11	Age: U5, 7, 9, 11, 13
Locations: Morse Park, Ho Man Tin East Service Reservoir Playground, Tai Hang Tung Recreation Ground, or Kowloon Tsai Park	Location: 88 Tai Tam Reservoir Road	Location: 41 Salisbury Road, Tsim Sha Tsui

Other venues and residential clubs

(for residents/members and their guests only)

- City Point (Tsuen Wan)
- Coastal Skyline (Tung Chung)
- Dynasty Club (Wan Chai)
- Harbour Green (Tai Kok Tsui)
- Liberté (Cheung Sha Wan)
- Mayfair by the Sea (Tai Po)

- Ocean Shores (Tiu Keng Leng)
- Park Resort (Mongkok)
- South Horizons
- The American Club (Tai Tam)
- The Arch (West Kowloon)
- and more

To enroll or for more information, contact us through the following:

- Suite, 1901, 19th Floor, 88 Hing Fat Street, Causeway Bay, Hong Kong
- www.RonaldoAcademy.hk
- **+852 2834 0060**
 - +852 2838 8593







- www.facebook.com/RonaldoAcademyHK
- RonaldoAcademyHK





Clubs, Camps & More





Christmas Camp at South Horizons

For residents and members of South Horizon Register or find out more at the clubhouse

22-24 December 2019

- 10:00-11:55 (3-5 years old)
- 14:00-15:55 (4-8 years old)

THE RESERVE OF THE PARTY OF THE

Dynasty Club (Regular Class)

For members and their guests only Register or find out more at the club

Every Sunday 10:00-11:00 (5-12 years old)

Chinese New Year Camp at The American Club

For members and their guests only Register or find out more at the club

27-31 January 2020 14:00-15:30 (4-11 years old)



Private Lessons (Individual or Group)

Contact us (details below) to book a private lesson today. This is a chance for our coach to personalize the training for you. This can be for a child only or parent and child activity. Interested adults are also welcome!

Private Events

Are you planning to host an exciting event?
A party? Gathering? Celebration? Ronaldo
Academy offers football themed event experience
for children, adults, or both. We can plan all
aspects including venue, catering, gifts, and
decorations. Contact us for a quotation or for
more details.

Suite, 1901, 19th Floor, 88 Hing Fat Street, Causeway Bay, Hong Kong

www.RonaldoAcademy.hk

+852 2834 0060 +852 2838 8593 +852 9197 9757

info@eg-rt.com

www.facebook.com/RonaldoAcademyHK

RonaldoAcademyHK

STATE AND SAME TO SELECT AND SAME TO SAME TO



What is coming up in 2020?

The Ronaldo Academy is going to have the annual R9 Friendly Match 2020. All students across Hong Kong will get a chance to participate in the competitions. May the best team win!

Easter will be coming up the corner and don't worry as our Easter Camp will be back again this year so you can plan a football filled break. More details will be released.

Students will also be selected to be on the R9 Elite Team. Stay tuned as you will be receiving an invitation for the selection soon.





非凡刊



朗拿度足球學院



朗拿度足球學院是由巴西足球運動員朗拿度·納薩里奧所創建。他是世界球壇的傳奇巨星之一。朗拿度足球學院是全球首屈一指的青少年足球學院。 其核心目標是向全世界宣揚朗拿度的足球風格,將他卓越的足球技巧發揚光大。

朗拿度學院的教學方法,鼓勵年輕有為的運動員為自己的 夢想而奮鬥,讓他們不僅能在球場上出類拔萃,更能在人 生中也取得輝煌的成就。

BE PHENO MENAL



朗拿度



朗拿度 - 「非凡的天才球員」

- 歴史上最偉大的足球運動員之一
- 世界杯史上第二高入球記錄保持者
- 兩屆世界杯冠軍得主 (1994, 2002)
- 榮膺三屆世界足球先生 (1996, 1997, 2002)
- 榮膺兩屆歐洲足球先生 (1997, 2002)

朗拿度的金句語錄



家長感言



「我印象最深刻的是我兒子自第一次練習後以來的進步。他感到更加自信。他十分期待下一節的課堂,一直在問我什麼時候才能上足球課!」

- May Chan 媽媽-

「教練總是精力充沛,充滿活力。每次 培訓對我兒子來說都是一次奇妙的經歷。 教練向我們展示了朗拿度『非凡』式足球 的技術。」

- Ben Wang 爸爸-

「教練非常專業。他對所有孩子都十分 親切。即使有些孩子未能跟上進度,教練 也會耐心地教導,令他們逐漸地進步。 很欣賞教練對孩子的奉獻精神。」

- Janus Law 媽媽-

「我們非常喜歡教練的課堂! 與傳統的 足球訓練不同,孩子們的反應速度更快, 更具競爭力!」

- Jen Ang 媽媽-

課堂地點:



朗拿度足球學院是全球首屈一指的青少年足球學院,以推廣朗拿度獨特的足球風格及技巧為宗旨。學院的訓練方法是由朗拿度和巴西學院的專家所設計,希望向兒童和青少年傳授最高標準的足球技能,並培育他們對比賽的正面價值觀,例如體育精神、團隊合作、尊重、毅力和決心等。教練會按學生的年齡和水平,因材施教,安排有趣的練習和遊戲,重點教授四個主要技能:

- •技術(傳球、控制和運球等)
- 戰術(如進攻和防守等)
- 運動技能(如平衡、節奏、側身和空間認知等)
- 心理素質(公平競爭、紀律和對運動的熱情等)

自2017年1月成立以來, 朗拿度學院的授課地點已增加至20個。課堂場地的多樣選擇對本港青少年來說, 都更為方便。場地包括:

R9 團隊訓練	陽明山莊	基督教青年會
日期:	日期:	日期:
每週六	每週六	每週日
時間 :	時間 :	時間 :
15:00-16:30	17:30-18:30 / 18:30-19:30	18:30-19:30
年 龄:	年 龄:	年 龄:
U5, 7, 9, 11, 13	U5, 7, 9, 11	U5, 7, 9, 11, 13
地點: 摩士公園、東何文田配水庫 遊樂場、大坑東遊樂場或九 龍仔公園	地點: 大潭水庫道88號	地點: 尖沙咀梳士巴利道41號

其他場所和會所

(僅適用於住戶/會員及其客人)

- 環宇海灣(荃灣)
- 藍天海岸(東涌)
- 皇朝會(灣仔)
- 君匯港(大角咀)
- 昇悅居(長沙灣)
- 逸瓏灣(大埔)

- 維景灣畔(調景嶺)
- 帝柏灣會所(旺角)
- 海怡半島
- 美國會(大潭)
- 凱旋門(西九龍)
- 及更多場所

如欲參加或獲得更多資訊, 請通過以下方式 與我們聯繫:

- 香港銅鑼灣興發街88號19樓1901室
- www.RonaldoAcademy.hk
- ****** +852 2834 0060
- +852 2838 8593



+852 9197 9757



- www.facebook.com/RonaldoAcademyHK
- RonaldoAcademyHK





常規課程、訓練營及更多資訊





僅適用於海怡半島的住戶及會員 可在會所報名或查詢更多資訊

2019年12月22-24日 10:00-11:55 (3-5歳) 14:00-15:55 (4-8歳)



僅適用於皇朝會的會員及客人 可在俱樂部報名或查詢更多資訊

AND THE RESERVE OF THE PARTY OF

每週六 10:00-11:00 (5-12歳)



新年營(美國會)

僅適用於美國會的會員及客人 可在俱樂部報名或查詢更多資訊

2020年1月27-31日 14:00-15:30 (4-11歳)



單獨授課(個人或團體)

請與我們聯繫,預約教練單獨授課。 這是教練 為你度身訂造培訓課程的大好機會。 這不只是 孩子或親子活動,父母和孩子能一起上課,也 歡迎有興趣的成年人參加!

私人活動

你打算舉辦一場精彩的活動嗎? 派對?聚會?慶典? 朗拿度學院為兒童和成人

提供足球主題活動。 我們提供全方位服務,包 括場地、餐飲、禮物和裝飾品。有關價格或更 多詳細信息,請與我們聯繫。

- 香港銅鑼灣興發街88號19樓1901室
- www.RonaldoAcademy.hk
- ****** +852 2834 0060

info@eg-rt.com

- +852 2838 8593
- +852 9197 9757
- www.facebook.com/RonaldoAcademyHK
- RonaldoAcademyHK





(2)(0)(2)(0)

- 友誼賽
- R9精英團隊選拔
- 復活節營

2020年多姿多采的活動正等著你來參加!

朗拿度學院將舉辦一年一度的R9友誼賽。全港學生將有機會參加比賽。 願各隊都能全力以赴,以最佳陣容出戰!

復活節快到了! 今年我們為大家準備了一個有趣的復活節營。 有關詳情將於稍後公佈。

學生將會被選入R9 精英團隊。 請繼續關注我們的信息,你有可能很快會收到選拔的激請。

